
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 3/20 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 13. 2. 2020 ob 15.00 v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: B. Črnič, A. Fekonja, M. Gams, J. Jakofčič, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost sta opravičili: R. Bevc, M. Koželj, T. Martun, M. Grmovšek Levec. 
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 2/20, seje z dne 30. 1. 2020 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali zapisnik zadnje seje, pri čemer smo dopolnili točko 3c, in 
potrdili zapisnik predhodne seje. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         Vlada gospoda M. Šarca, ki je 29. januarja 2020 podala svoj odstop, ne more več na enostaven 
način sprejemati ali potrjevati novih zakonov. Do novih volitev ali sestave nove vlade tako vlada v odstopu 
opravlja le tekoče posle. Obžalujemo, da predlog Zakona o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti 
(ZZRID) ne bo obravnavan v parlamentu in morebiti potrjen do sredine letošnjega leta, kot smo še pred 
kratkim predvidevali. V pripravo ZZRID je bilo vloženih veliko delovnih sestankov, naporov usklajevanj in 
dogovarjanj, tako posameznikov kot različnih interesnih skupin; ne nazadnje ga je pred kratkim podprl 
celo predsednik Koordinacije samostojnih raziskovalnih inštitutov Slovenije. Vsekakor upamo, da bo po 
konstituiranju na novo nastala vlada oz. novi minister na MIZŠ kmalu pričel s ponovno obravnavo zakona. 
             J. Pungerčar je poročal, da so raziskovalci in raziskovalke člani »Shoda za znanost« podprli vložitev 
zakona v parlamentarno obravnavo preko poslanskih skupin še pred sestavo nove vlade. 
  
b)        J. Pungerčar je še povedal, da sta SVIZ Slovenije in Visokošolski sindikat Slovenije (VSS) 5. februarja 
2020 podala skupno izjavo za javnost in poziv ministru za izobraževanje, znanost in šport k zavrnitvi 
predloga novega starega direktorja ARRS. Mnenja o imenovanju slednjega so sicer različna, vendar sta 
sindikata kasneje še podrobneje argumentirala svojo izjavo. 
             
c)         I. Zajc, ki se je 11. februarja 2020 udeležil seje ZS IJS, nas je obvestil, da so poleg tekočih 
zadev  obravnavali finančni plan za leto 2020, ki obeta višje financiranje inštituta, slednje je bil tudi cilj 
sindikata. 
  
3.         Spomladanski izlet 
  
a)         SVIZ OO Ljubljane in okolice je razpisal 1-dnevni izlet na smučišče Katschberg v 
Avstriji.  Opozarjamo, da izleta ne organizira SVIZ/IJS, ampak SVIZ OO Ljubljane in okolice, izključno za 
člane sindikata SVIZ OO Ljubljane in okolice. Prijava na smučanje bo odprta do 29. februarja 2020. 
  



b)         Razpis za večdnevni izlet v spomladanskem času bomo posredovali članom v najkrajšem času, da 
se bodo zainteresirani lahko datumsko organizirali, če se bodo odločili zanj. Potovali bomo skupaj s člani 
sindikata Kemijskega inštituta, ker je cena izleta odvisna tudi od števila udeležencev. Do sredine meseca 
marca 2020 moramo agenciji posredovati namero o potovanju. Če se za izlet ne bo odločilo dovolj oseb, 
bomo morali izbrati drugo potovanje. Predvideni izlet v Rim, Pompeje in Neapelj bi bil od 27. do 31. maja 
2020. 
  
4.         Razno 
  
a)         V glavni stavbi zaradi gradbene obnovitve prostorov nastaja velika količina prahu. Zaradi počasnega 
in neprimerno zaščitenega delovišča so zaposleni, ki delajo v tej stavbi, izjemno nezadovoljni. Pritožujejo 
se, da je prah povsod v količinah, ki so zdravju škodljive in lahko akutno ogrozijo zdravje šibkejših 
posameznikov (alergije, kihanje in kašljanje), vseh ostalih pa dolgoročno. Zato smo sprejeli naslednji sklep. 
  
Sklep 1:                Vodstvo tehničnega servisa bomo pozvali, da takoj poskrbijo za dodatne zaščite proti 
prahu, ki nastaja zaradi obnovitvenih del v glavni stavbi, saj so zaposleni izpostavljeni zdravju zelo 
škodljivim snovem (betonski prah). 
  
b)        Člane in članice našega sindikata smo pred časom pozvali, da izkoristijo možnost zdravstvenega 
pregleda z ultrazvokom prostate, pregleda dojk in osteoporoze. Naše ponovno obvestilo je naletelo na 
velik odziv. 
  
c)         Razdelili smo karte za Atlantis »Savne in svet doživetij«. Nekaj kart je še ostalo na razpolago do 
odprodaje, nato pričnemo z novim zbiranjem naročil za nakup seta 300 kart. 
  
Seja je bila končana ob 16.10. 
  
Sejo je vodil: G. Kramberger                                                                      Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 3. 3. 2020 
  
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS, 
                                - članom NO SVIZ/IJS, 
                                - vodstvu IJS. 
 


